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Medlemmer: 
Forældrerepræsentanter: 
Ida Lissau Jacobsen, Mads Gudiksen, Heather 
Krog, Maiken Eichild Ledertoug, Mette Stie Kalle-
søe, Nelle Seiersen, Rebekka Bro. 
 
Kommunal repræsentant: Trine Søe (C) 
 
Skoleleder: Claus Dyremose 
Administrativ leder: Maikhen Petersen 
 
Medarbejderrepræsentanter: Mette Rose Niel-
sen (skole) og Gitte Laursen (SFO). 
 
Elevrepræsentanter:  
Vakante 
 

Afbud: 
 
Rebekka Bro, Nelle Seiersen, Mette Stie Kallesøe, 
Heather Krog. 
 
 
 
 
 
 
 
Mette Rose. 

 DAGSORDEN: 
 

REFERAT 
 

17.00 1. Godkendelse af dagsorden 
 

Dagsordenen blev godkendt. 

 2. Høring om nye skoledistrikter  
BFKU besluttede den 6. oktober 2022 at 
sende forslag til nye skoledistrikter i høring 
hos skolebestyrelserne. 
 
BFKU besluttede, at sagen skal behandles di-
rekte af KB den 24. november af hensyn til, at 
skoleindskrivningsperioden kan ligge så tidligt 
som muligt. Hvis høringssvarene giver anled-
ning til yderligere drøftelser, kan KB videre-
sende sagen til fornyet behandling i BFKU på 
deres møde den 1. december 2022. Skoleind-
skrivningen vil i så fald rykke til januar. 
 
Til drøftelse og udarbejdelse af høringssvar. 
 
Høringsfristen er torsdag den 10. november 
2022 kl. 12.00. 
 
Bilag 2,1: 
Sagsfremstilling. 
 
Bilag 2,2 
Kort over nuværende skoledistrikter.  
 
Bilag 2,2 

Skolelederen forklarede baggrunden for ændringen 
af skoledistrikterne. Justerer man ikke skoledistrik-
terne hvert år, kan man ikke tage højde for klasse-
kvotienten på de enkelte skoler. 
 
Skolebestyrelsen bemærkede, at klassekvotienten 
også har betydning for antallet af elever i på de en-
kelte skoler. 
 
Skolebestyrelsen anerkendte, at der havde været 
lydhørhed over for Skolebestyrelsen høringssvar sid-
ste år, hvor der var lagt vægt på, at man får startet 
processen med skoleindskrivning hurtigt, så foræl-
drene har mulighed for at forberede deres barn på, 
hvilken skole de skal gå på.  
 
Der kan være en udfordring med en høj klassekvoti-
ent og en ukendt parameter i forhold til evt. tilflyt-
tere. På den anden side er det heller ikke endnu af-
klaret, om der er elever, der skal gå om i børnehave-
klassen og børnehaverne har stadig ikke vurderet, 
om der er børn, der bør skoleudsættes. 
 
Skolebestyrelsen er fortsat bekymret for, at Dragør 
Kommune har ændret klassekvotienten til det af fi-
nansloven besluttede på 26 elever, da vi særligt på 
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Kort over forslag til forslag til nye skoledistrik-
ter. 
  

Dragør Skole har små klasselokaler. Derudover kan 
beslutningen om klassekvotienten på 26 elever nem-
mere komme til at udløse et 9. spor. 
 

 3. Eventuelt 
 

Heather Krog er trådt ud af skolebestyrelsen, da 
hendes børn ikke længere går på skolen. Da der ikke 
er suppleanter, der kan indtræde, skal der holdes et 
suppleringsvalg. 
 

 


